
Zápis z jednání Výroční členské schůze Místní organizace
Českého rybářského svazu ve Strakonicích

konané dne 6.března 2010 v Sokolovně ve Strakonicích.

Schůzi řídil předseda MO, pan Milan Jungvirt.

Předseda MO přivítal a přítomným představil delegáta, tajemníka Jihočeského Územního Svazu a 
člena Republikové RADY ČRS pana Ing. Jana Štěpána
Byl schválen následující program schůze.

1) VOLBA MANDÁTOVÉ A VOLEBNÍ KOMISE

2) VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE

3) ZPRÁVA VÝBORU O ČINNOSTI ORGANIZACE ZA ROK 2009 A ZA CELÉ 
VOLEBNÍ OBDOBÍ

4) ZPRÁVA HOSPODÁŘSKÉHO ODBORU

5) ZPRÁVA KOMISE PRO PŘEJÍMKU RYBÍCH NÁSAD

6) ZPRÁVA FINANČNÍM HOSPODAŘENÍ MÍSTNÍ ORGANIZACE ZA ROK 2009 a 
NÁVRH ROZPOČTU MÍSTNÍ ORGANIZACE NA ROK 2010

7) ZPRÁVA DOZORČÍ KOMISE

8) ZPRÁVA O ČINNOSTI ODBORU MLÁDEŽE

9) ZPRÁVA O ČINNOSTI RYBÁŘSKÉ STRÁŽE

10)  ZPRÁVA O PLNĚNÍ USNESENÍ VČ SCHŮZE Z ROKU 2009

11)  DISKUSE K VOLBÁM

12)  VOLBA DOZORČÍ KOMISE, VÝBORU MO A VOLBA DELEGÁTA MO NA 
KONFERENCI JČÚS

13)  VOLBA KOMISE PRO PŘEJÍMKU RYBÍCH NÁSAD,

14)  DISKUSE

15)  PŘESTÁVKA NA PŘÍPRAVU USNESENÍ VČS 2010

16)  NÁVRH USNESENÍ A SCHVÁLENÍ USNESENÍ VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE

17)  UKONČENÍ VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE



Volba mandátové a volební komise
Mandátová a volební komise byla schválena ve složení
Mgr. Zdeněk Gracík, Karel Seknička, Jaroslav Petráš

Volba návrhové komise
Návrhová komise byla schválena ve složení
Petr Feismantl, František Škola, Eduard Raitmaier                

Zpráva výboru o činnosti organizace za rok 2009 a za celé volební období
Zprávu přednesl předseda MO, pan Milan Jungvirt. 
Její celé znění:

Vážení kolegové rybáři, máme za sebou čtyřleté období a je zde čas na jeho 
hodnocení. Nejdříve ale začnu posledním rokem. Jak víte byli jsme nuceni doplnit 
výbor o nové členy a mohu říci že to bylo ku prospěchu organizace. Zvýšil se počet 
přítomných na výborových schůzích, bylo jich 11, takže rozhodování již nespočívalo 
na pouze pěti lidech. Noví členové již v závěru volebního období přicházeli 
s vlastními iniciativními návrhy a daří se je realizovat. 

Nyní již k vlastní práci v roce 2009.  
Cílem bylo dokončit do konce volebního období rozdělanou práci a pokračovat 

ve zvyšování produkce ryb a jejich přebytky co nejekonomičtěji prodat.
Byla dokončena kolaudace Střela II, včetně zapsání stavby do katastru 

nemovitostí. Zkolaudována byla i stavba nových bazénů. Téměř čtyři roky trval 
odkup pozemků pod garážemi od státu. Nyní je vše dokončeno a naše stavba stojí na 
našem pozemku a v tomto týdnu proběhlo zapsání do katastru nemovitostí. 

Pokračovali práce na opravách vypouštěcích zařízeních u Smiradic – nová 
lávka k požeráku, u Blaťáku byla instalovaná nová mříž. Zde jsme pokračovali 
v kácení přerostlých stromů. Letos došlo na dva topoly a vrbu před garáží a 
tradičně na nálety pod lesem. Vysekali jsme orobinec z celé vodní plochy. Jestli 
nám to pomůže, ukáže letošní rok.

V produkci ryb, zarybňování revírů ale i v prodeji ryb se nám opravdu 
dařilo. Detailně vás budou informovat panové Novotný a Mareš. Já se jen zmíním o 
získané dotaci na zarybnění z prostředků Krajského úřadu Jihočeského kraje ve výši 
83 tis. a na letošní rok jsme požádali o 127 tis. Vánočních ryb jsme prodali za 
257 tisíc. Což  je meziroční nárůst o téměř 100%.  Velký dík patří všem těm členům 
kteří se silných mrazech podíleli na tomto ekonomickém úspěchu. 

Nyní k tomu co se nám letos nepovedlo. 
Nepodařilo se nám prodloužit nájem mačické přehrady. Byli jsme sice jediní 

kteří se do výběrového řízení přihlásili, ale ZVHS výběrové řízení zrušila a nádrž 
se zatím nebude pronajímat. Přesto-že tuto nádrž nikdo nikdy nelovil a měli jsme 
obavy jestli se k rybám vůbec dostaneme, nakonec vše dopadlo dobře a organizace 
tento výlov zvládla. Ryby které jsme slovili, se z části vysadili, z části prodali 
a z části je dále použijeme pro další chov. Celý, tříletý pronájem skončil ziskem 
cca 47 tisíc. Mačice ale přinesly i nepříjemnost. Zjistili jsme nesrovnalosti při 
výdeji a vyúčtování pověřeních k rybolovu. Výbor přijal rázné a zásadní opatření. 
Chybějící peníze jsou doplaceny a celou tuto záležitost zbývá dořešit dozorčí 
komisi. 

Pokračují spory s mysliveckým sdružením Háje Volenice ohledně kalenického 
rybníka. Nyní myslivci zkoušeli získat povolení k nakládání s vodami na tuto 
nádrž. K jednání na životním prostředí jsme museli dodat množství dokumentů 
(stavební povolení, kolaudační rozhodnutí, vyjádření Pozemkového úřadu, rozsudky 
čtyř soudů). Poslední rozhodnutí MÚ – odboru životního prostředí je zamítnutí 
myslivecké žádosti. 

Opět došlo ke krádeži našeho majetku. Byl odcizen šrotovník – policie případ 
odložila. Druhým případem byla krádež ryb ze sádek. Je zajímavé že po městě se o 
krádeži hovořilo dříve než se stala? Tomuto se nepodařilo zabránit přes různá 



technická zabezpečení. Nyní ale připravujeme další mnohem důkladnějším opatření 
tak aby k tomuto již nedocházelo.

To byl rok 2009. Máme za sebou celé funkční období a tak je čas na jeho hodnocení.
Jak asi víte, výbor začínal práci ve velmi složité situaci a celé čtyři roky byli 
jednoduché. Co víc v průběhu volebního období zemřeli dva členové výboru, panové 
Metelec a Šobr . Tří členové za tuto dobu rezignovali na své funkce.  Na počátku 
tohoto období byla účast členů MO na práci organizace byl velmi malá a každá práce 
nesla nebezpečí, že ji nedoděláme. Tato hrozilo i u výlovů rybníků, při sekání 
ledu v zimních měsících, při nasazování ryb do revíru ale i u výdeje povolenek. 
Tento stav jsme řešili zaměstnancem. Víte, že se u nás vystřídali dva.  Problémové 
období jsme jak se zdá překonali a jsme v jiné pozici. Na konci roku 2009 výbor 
usoudil, že jsme schopni všechny úkoly pokrýt brigádnickou prací a proto již 
zaměstnance nemáme. Jestli je to pravda, ukáže letošní rok.

Tak co se nám nepovedlo za funkční období:
Neodbahnili jsme Blaťák. 

- podmínky nastavené ŽP ale i ostatními odbory městského úřadu jsou v tuto chvíli 
pro nás nesplnitelné. Navíc, protože již nemáme pronajaté Mačice, nesplňujeme ani 
podmínky pro získání dotace na odbahnění.   

Nepostavili jsme toaletu a neopravili jsme oplocení sádek.
Ta toaleta je v plánu na nejbližší období, plot by měl být součástí opravy 
rybníčků sádek. 

Chtěli jsme začít s nějakou klubovou činností a to se zatím nedaří. 
Případným zájemcům o tuto činnost máme co nabídnout. Známostí mezi špičkovými 
rybáři máme opravdu dost. Zatím však nemáme nikoho kdo by tuto činnost zastřešil a 
vzal si ji organizačně za svou.  

Nyní k tomu veselejšímu, to znamená - co se nám podařilo:
1. Zakoupení: 
− rybník ve Smiradicích 
− rybník Sedlo II 
− pozemku na stavbu rybníku ve Smiradicích 
− pozemek pod garážemi

2.Postaveno:
− rybník Střela II 
− areál nových bazénů 
− areál žlabového hospodářství 

− nový sklad na nářadí B11 
− nový rozvod vody z Volyňky 

3. Opraveno a údržba:
− střecha na garážích
− líheň
− podlaha v garáži 1
− podlaha v plechovém skladu na nářadí
− klubovna

a) vymalování 
b) nová kamna a komín  
c) odstranění patky sloupu u vchodu

− kancelář
a) nová podlaha 
b) vymalování
c) nové rozvody elektřiny
d) nové vybavení kanceláře

− na Střele 
a) oprava cesty do loviště
b) vykácení náletových dřevin 
c) vyčištění odtoku z rybníku 



d) navýšení boční hráze
− na Blaťáku

a) vykácení náletových dřevin
b) vysekání porostu orobince 
c) oprava kádiště
d) nové mříže  
e) nové napouštěcí zařízení pro sádky  

− ve Smiradicích 
a) oprava hrazení na přítoku 
b) vykácení náletových dřevin na pozemku
c) nová lávka k vypouštěcímu zařízení

− v Jetišově
a) částečné odbahnění 
b) vyrovnání kádiště
c) vykácení náletových dřevin

− Sedlo II
a) odbahnění rybníku 
b) nové vypouštěcí zařízení 
c) oprava hráze a přepadu se provádí

− nové vypouštěcí zařízení na rybníčcích v Poříčí 
− nové vypouštěcí zařízení na Komoře

− nové vypouštěcí zařízení na rybníčku v Sloučeni

4.  Získání grantů:
− na přepravní bedny cca 40 000,-

− na zarybnění 83 000,- a 127 000,- 
− každý rok získáváme granty na dětské tábory v Poříčí 

5. Zlepšení v práci organizace 
− zvýšení produkce ryb pro nasazení a prodej jak v množství tak i sortimentu 

            (kapr, štika, lín, candát, mník, bílá ryba)

− prodej vánočních ryb v roce 2008 – 129 000,- a v roce 2009 – 257 000,-
− nastavení reálné ceny brigádnické práce
− zavedení dvou členských schůzí v kalendářním roce
− zavedení internetové stránky MO 
− pravidelné zveřejňování zpráv ze schůzí výboru ve vývěsce i na internetu

6.Výroba
− líheň jsme vybavili novým zařízením na umělý odchov ryb vlastní konstrukce  

7.Dlouhodobá práce
− Pokračujeme na sepisování kroniky MO

Plán práce MO Strakonice na volební období 2010 – 2014

1. dokončit úpravy na rybníku Sedlo II a uvést tuto stavbu 
administrativně do pořádku. 

2. přestavět areál rybníčků v prostoru sádek, tak aby došlo 
k jejich efektivnějšímu využívání.

3. připravit a realizovat výstavbu kanceláře a ostatního zázemí 
v prostoru sádek.

4. připravit důstojné oslavy 120 výročí naší organizace
5. zvyšovat nadále produkci ryb jak v množství tak i v 

sortimentu



Zpráva hospodářského odboru
Zprávu přednesl hospodář MO, pan Rudolf Novotný.
Její celé znění:

Vážení přátele předkládám zprávu hospodářského odboru za rok 2009 jak naše MO 
splnila výrobu a chov násad. Produkční kapr byl chován na rybníku 
Střelský,Blatský,Sedlo 2 a v Jamách v Poříčí.Na rybníku Střelský bylo sloveno 
3 400 ks kapra o váze 4 625 kg dále  468 ks amura o váze  600 kg a 100 ks štiky.Z 
Blatského rybníka bylo sloveno 3 000 ks kapra o váze 4 625 kg ,400 ks amura o váze 
1 100 kg a 350 ks štiky o váze141 kg.Na rybníku Střela2 bylo sloveno 588 ks kapra 
o váze 600 kg,300 ks candáta o váze 40 kg.V Poříčí bylo sloveno380 ks kapra o vaze 
216 kg, 900 ks lína o váze 90 kg dále 240 ks Šr.Z rybníku  Sedlao2 bylo sloveno 
150 ks kapra o váze 160 kg.,zde došlo ke ztrátě z důvodu návštěvy vydry v zimních 
měsících.Násada byla chována na rybníku Kalenický,Smiradický,Jetišovský,
Sedlo 1 a Komoře.Z rybníku Kalenický bylo sloveno 5 300 ks kapra o váze 3 100 
kg ,okouna 150 kg a 100 kg bílé ryby.Z Jetišovského rybníka bylo sloveno 2 500 ks 
kapra o váze 970 kg,210 ks candáta o váze 50 kg a 90 ks amura o váze 170 kg.Ve 
Smiradicích bylo sloveno  1000 ks kapra o váze 180 kg,170 ks amura o váze 250 kg a 
650 ks lína 0 váze 76 kg.Z rybníku Sedlo 1 bylo sloveno 2 200 ks kapra o váze 
1 050 kg a 250 ks candáta o velikosti 15 cm.Z Komory bylo sloveno 125 ks kapra o 
váze 50 kg.Z důvodu přívalových dešťů zde došlo k úniku 200 ks amura a 150 ks 
kapra na pískovnu v Sedlíkovicích.Ve Sloučeni bylo sloveno 80 ks kapra o váze24 kg 
dále 400 ks lína o váze 50 kg.Většina rybochovných zařízení byla osazena již na 
podzim pro rok 2 010 a to následovně. Rybník Střelský 5 000 ks K2,Střela 2  5000 
ks K1,Blatský 4550 ks K2-3 ,200 ks štiky,Jetišovský 1900 ks K2 a250 ks candáta,na
Sedlo 2 bylo vysazeno 1000 ks K1,Kalenický byl osazen 2300 ks K2.Sloučeň byla 
osazena 300 ks línaL2 ,Poříčí 2000 ks lína L2 a 3 500 ks lína L1.Smiradický rybník 
byl osazen 400 ks kapra K3 pro jarní nasazení na revíry.Dále Vás seznámím 
s nasazením ryb na revíry.Na revír Otava 3 bylo vysazeno 2 950 ks kapra o váze 
4 200 kg,950 ks lína o váze 105 kg 1 000 ks cejna o váze 150 kg, 1 650 ks bílé 
ryby o váze 185 kg.,2 200 ks štiky,10 000 ks candáta,500 ks sumce,3000 ks 
úhoře,2000 ks tlouště,1 500 ks ostroretky,,1 500 ks podoustve,500 ks parmy,2 000 
ks mníka,1100 ks okouna,3 500 ks jesena.Na Otavu 4 bylo nasazeno 2 925 ks kapra o 
váze 3 975 kg,940 ks lína o váze 105 kg,1 000 ks cejna o váze 200 kg,2 600 ks bílé 
ryby o váze275 kg ,1520 ks štiky,510 ks candáta,500 ks sumce,3800 ks úhoře,3 000 
ks tlouště,1 500 ks ostroretky,2 000 ks podoustve,500 ks parmy, 850 ks pstruha 
duhového,1 300 ks lipana a 1 500 ks mníka.Na revír Volyňka 1 bylo vysazeno 30 600 
ks pstruha obecného,1050 ks pstruha duhového,1 200 ks lipana a 600 ks sivena.Na 
revír Novosedelský potok 1 bylo vysazeno  1 200 ks pstruha potočního,200 ks 
pstruha duhového,200 sivena.
Na nádrž Mačice bylo nasazeno  400 ks kapra o váze 500 kg.,50 ks amura a 50 ks 
štiky.Na nádrži Mačice bylo uloveno 420 ks kapra o celkové váze 887 kg,22 štik o 
celkové váze 36 kg,24 amurů o celkové váze 53 kg,21 ks candáta o celkové váze 47 
kg.Po vypuštění a slovení nádrže bylo sloveno  300 ks kapra o váze 900 kg 40 ks 
štik o váze70 kg,50 ks amura o váze 100 kg, 1 800 kg bílé ryby,50 ks candáta o 
váze 150 kg a 16 ks toltolobiků o váze 250 kg.
Vyhodnocení úlovků na revírech Otava 3,Otava 4, Volyňka 1 a Novosedelský potok 
1.Předběžné úlovky jihočeských rybářů v roce 2009 bez úlovků z ostatních ÚS na 
celosvazové povolenky.Otava 3, 1 796 ks kapra o váze 3 620 kg, lín 140 ks /58 
kg,cejn 321 ks /154 kg,štika 144 ks/243 kg,candát 56 ks/81 kg,sumec 3 ks/56 
kg,úhoř 47 ks/23 kg,pstruh duhový 16 ks/7,5 kg,bolen 9 ks/17 kg,amur 3 ks/10 
kg.Otava 4. kapr 1443 ks/3 130 kg,lín 32 ks/17 kg,cejn 79 kg / 76 kg,tloušť 72 
ks /70 kg,okoun 436 ks / 70,5 kg, ostroretka 1 ks / 0,40 kg,štika 255 ks / 479 
kg,candát 37 ks / 49,5 kg,úhoř 21 ks / 12,5 kg pstruh Po 8 ks / 3,30 kg,pstruh Pd 
170 ks / 69,6 kg,lipan 6 ks /3,22 kg,siven 1 ks /0,20 kg bolen 8 ks / 14,40 
kg,hlavatka 1 ks / 5 kg,amur 5 ks / 12 kg,,.Volyňka 1,kapr 7 ks / 14,10 kg, tloušť 
11 ks /5,10 kg,okoun 11 ks /1,60 kg,štika 1 ks / 1,40kg,pstruh Po 43 ks / 13,15 kg 
pstruh Pd 255 ks /107,79 kg,siven 69 ks / 21,27 kg.Novosedelský potok 1,pstruh Po 
66 ks / 15,87 kg,pstruh duhový 66 ks /24,92 kg,siven 3 ks / 0,75 kg.Co se týče 
brigád byly organizovány od začátku roku a to na rybníku Blatský a dále na 



rybochovných zařízeních při prosekávání ledu. Dále Vás seznámím s výsledkem 
kontrol sumářů úlovků.Proti loňskému roku se částečně zlepšilo vyplňování sumářů 
úlovků ale přesto někteří rybáři dělají stále stejné chyby,v evidenci docházky a 
úlovků píší dvě ušlechtilé ryby do jednoho řádku,v sumáři úlovků a docházek nepíší 
počet docházek a neproškrtávají sumář úlovků. Upozorňuji že počet docházek se musí 
do sumáře zapsat i když v daném revíru nebyl žádný úlovek.Rybáři kteří měli vydány 
dva úlomkové listy musí vyplnit sumář úlovků a celkový počet docházek do sumáře 
úlovků na kterém je nalepena povolenka.Přeji Vám všem prožití pěkných chvil u vody 
a bohaté úlovky. S pozdravem Petrův zdar.

Komise pro přejímku rybích násad
Zprávu přednesl pan František Škola.  Ve zprávě shrnul práci komise a potvrdil,  že údaje uvedené 
hospodářem MO souhlasí.

Zpráva o finančním hospodaření Místní organizace za rok 2009 a návrh rozpočtu Místní organizace  
na rok 2010
Zprávu přednesl ekonom MO, ing. Patrik Mareš.
Její celé znění:

Na  počátku  zdaňovacího  období  2009,  tj.  k 1.1.2009  měla  ČRS  MO  Strakonice 
k dispozici 200 tis. Kč, z toho 194 tis. Kč na bankovních účtech. Celkové výnosy 
za rok 2009 dosáhly částky 1.844 tis Kč (v rozpočtu na 2009 plánováno 1.495,-) a 
celkové náklady včetně odpisů částky 1.505 tis. Kč (v rozpočtu na 2009 plánováno 
1.492,- Kč). Hospodářský výsledek za rok 2009 je tedy zisk ve výši 339 tis. Kč. 
Hospodářský výsledek již obsahuje odpisy dlouhodobého majetku ve výši 70 tis. Kč 
(ty nejsou peněžním výdajem, ale zdrojem organizace). Po přičtení odpisů je tedy 
výsledek organizace zisk ve výši 409 tis. Kč.  Na konci zdaňovacího období 2009, 
tj. k 31.12.2009 měla ČRS MO Strakonice k dispozici finanční majetek ve výši 345 
tis. Kč, z toho 344 tis. Kč na bankovních účtech. Peněžní majetek organizace se 
tedy za účetní období 2009 zvýšil o 145 tis. Kč. Zároveň se zvýšila hodnota zásob 
– ryb organizace během roku 2009 o 198 tis. Kč. Za zmínku stojí zařazení nové 
investice – rybníku Střela 2 v celkové účetní hodnotě 923 tis. Kč. Tato byla 
pořizována od roku 2007 a před koncem roku 2009 zkolaudovaná. Účetní zisk ve výši 
339.460,- Kč bude dle návrhu výboru převeden na účet zarybňovacího fondu (zůstatek 
k 31.12.2009 je 1.599tis. Kč).

Hlavní položky nákladů a výnosů 2009

Spotřeba materiálu celkem 760 tis. Kč, z toho 417 tis. Kč spotřeba rybích násad 
(111 tis.  Mačice, 170 tis. Kč vánoční ryby), 136 tis. Kč spotřeba krmiv a 124 
tis. Kč spotřeba mládež.
Spotřeba energií celkem 18 tis. Kč.
Opravy 23 tis. Kč, z toho 20 tis. Kč oprava auta.
Služby celkem 213 tis. Kč, z toho 52 tis. Kč nájem provozní kanceláře a 72 tis. Kč 
nájem rybníky a Mačice, 13 tis. Kč pojištění a 17 tis. Kč telefony a internet.
Mzdové náklady včetně odvodů OSSZ a ZP celkem 379 tis. Kč
Ostatní náklady 20 tis. Kč, z toho poskytnuté zlevněné povolenky 17 tis. Kč.
Tržby za ryby celkem 521 tis. Kč.
Tržby za prodej vánočních ryb 250 tis. Kč
Tržby za služby celkem 11 tis. Kč.
Saldo aktivace ryb (přírůstky) celkem  203 tis. Kč.
Přijaté úroky celkem 5 tis. Kč.
Provozní výnosy celkem 174 tis. Kč, z toho poplatky za letní tábor mládeže 100 
tis. Kč a povolenky za Mačice 43 tis. Kč.
Přijaté  členské  příspěvky  a  příspěvky  za  brigády  celkem  586  tis.  Kč,  z toho 
příspěvky za brigády 305 tis. Kč.
Přijaté dotace celkem 99 tis. Kč, z toho dotace na letní tábor mládeže 24 tis. Kč 
a dotace na zarybnění 75 tis. Kč. 



Rozpočet 2010

v tis. Kč v tis. Kč v tis. Kč v tis. Kč

účet Náklady

skutečnos
t 1-12 
2009

rozpoče
t 2010

účet Výnosy

skutečnos
t 1-12 
2009

rozpoče
t 2010

501,01 Spotřeba rybích násad 83 100 601,1 Tržby za ryby 521 400
501,011 Spotřeba ryb vánoce 170 150 601,11 Prodej Vánočních ryb 250 200
501,012 Spotřeba ryb Mačice 111  602,1 Tržby za přepravu 3 5
501,02 Spotřeba krmiv 136 50 602,2 Tržby za revíry 5 5
501,04 Spotřeba PHM auto 29 30 602,9 Tržby za práci 3 5
501,05 Spotřeba závody 11 10 644,1 Úroky z termínovaného vkladu 4 5
501,06 Spotřeba kancelář 29 30 649,2 Výnosy ze závodů 1 1
501,07 Spotřeba rybochovná zařízení 5 0 649,4 Poplatky za letní tábor mládeže 100 100
501,09 Spotřeba PHM křovinořez 1 1 649,5 Povolenky Mačice 43  
501,1 Spotřeba mládež 124 150 649,9 Ostatní výnosy 26 25
501,11 DKP 61 50 684,1 Příspěvky dospělí 233 230
502,1 Elektrická energie 10 10 684,2 Příspěvky mládež 5 5
502,3 Teplo 6 6 684,3 Příspěvky děti 6 5
502,4 Voda 2 2 684,4 Příspěvky brigády 305 300
511,1 Opravy auta 20 50 684,5 Příspěvky zápisné 16 15
511,3 Opravy rybochovných zařízení  50 684,7 Příspěvky naturální 21 0
511,9 Ostatní opravy Sádky 3 50 691,02 Dotace letní tábor 24 45
512,1 Cestovné na schůze a školení 8 10 691,04 Dotace na zarybnění 75 0

512,2 Cestovné k rybníkům 3 5  

518 Ostatní služby    

518,011 Telefon kancelář 17 20  

518,021 Poštovné 2 2  

518,031 Nájemné kancelář 54 54  

518,032 Nájemné  rybníky 39 40  

518,039 Nájemné Mačice 33 0  

518,041 Dopravné 9 10  

518,051 Pojištění 13 15  

518,052 Zákonné pojištění zaměstnanci 1 0  

518,061 Poplatky bankám 5 5  

518,071 Školení 1 1  

518,081 Posudky odborné, znalecké 2 5  

518,9 Ostatní služby 37 40  

521 Mzdové náklady 316 200  

524 Zákonné sociální pojištění 45 0  

524,1 Zákonné zdravotní pojistění 18 0  

548 Ostatní provozní náklady 3 5  

549,2 Poskytnuté zlevněné  povolenky 17 20     

NÁKLADY CELKEM 1 435 1 176 VÝNOSY CELKEM 1641 1346

odpisy 70 90 aktivace ryb 203 150

Hospodářský výsledek - zisk 339 230 tis. Kč



Zpráva dozorčí komise
Zprávu přednesl předseda DK, ing. Bedřich Erhart
Její celé znění:

V roce 2009 byly uloženy DK MO Strakonice 5 kárné opatření :
Chytání v zakázaném prostoru bez povolenky    2x           odebrání povolenky na 3 
měsíce
Lov na více prutů       2x           odebrání povolenky na 4 
měsíce
Ponechání si většího počtu ryb            odebrání povolenky na 6 
měsíců

DK uskutečnila za rok 2009 následující kontroly :
Kontrola návrhu rozpočtu na rok 2008
Kontrola účetnictví za rok 2008
Kontrola výlovů a zarybnění          výlovy bez problémů , zarybnění neplněno u 
K,L,Os,PaBo,
Kontrola provádění bezpečnostního dohledu bez závad
Kontrola vedení evidence provozu vozidla MO       bez závad

Provedené kontroly byly projednány včetně připomínek na výboru MO. 

Účetnictví roku 2009 je vedeno účetní firmou. MO hospodařilo v roce 2009 s 
celkovým ziskem 339 460,-Kč .Výboru MO je nutno vytknout to ,že se v průběhu roku 
plněním rozpočtu  vůbec nezabývá.

Náklady : Skutečné 1435 tis. X  Plán 1372 tis. +63 tis
 Největší překročení nákladů je v položkách Spotř. ryb na vánoce 70, Spotř. 
ryb Mačice 111(nebylo plánováno), Spotř. Krmiv 86, DKP 41, Reprezentace 6, 
Nájemné 10, Ostatní služby 7, Mzdové,soc,zdr. 28, 
Nečerpání Spotř.násad 117, Mládež 26, Opravy 127, Pojištění 7, 
Výnosy : Skutečnost 1641 tis. X Plán 1375 tis. +266 tis
 Největší překročení výnosů je v položkách Tržby za ryby 151, Prodej ryb 
115, Dotace zarybnění 75.
Neplnění výnosů bylo u Přeprava 17, Povolenky Mačice 47, Ostatní 14, 
Příspěvky 14 Letní tábor  11,

 
Plánovaný rozpočet roku 2010 je ziskový 230tis Kč

Náklady : 1176 tis.Kč 
Náklady jsou porovnatelné na předchozí roky až na Spotř.násad -100, a 
Mzdové,soc,zdr -149, 

Výnosy  : 1346 tis.Kč
Výnosy se na předchozí roky liší v Tržbách za ryby +30, Prodej ryb 
+65, Přeprava -15, Mačice -90, Příspěvky +17

DK MO Strakonice dnešní VČS navrhuje :
1 Schválit účetní uzávěrku se ziskem 339 460,- Kč.
2 Odsouhlasit návrh výboru MO na převod zisku do fondu zarybnění.

3 Schválit návrh rozpočtu na rok 2010 v celkovém objemu příjmů 1 372 tis a nákladů 
1 340 tis Kč



Zpráva o činnosti odboru mládeže
Zprávu přednesl předseda OM, Mgr. Zdeněk Gracík.
Její celé znění:

V roce 2009 pracovaly v naší organizaci dva kroužky pro začátečníky a jeden pro 
pokročilé. Na kroužcích se děti seznamují se základními pravidly rybaření, učí se 
poznávat ryby a chovat se při lovu ohleduplně. 

Jako každý rok se v květnu konaly pro děti rybářské závody na pískovně ve 
Slaníku.

Vyvrcholením práce v kroužku je pro nejlepší děti účast na soutěži Zlatá 
udice. Družstvo na Zlatou udici připravil vedoucí kroužku pan Martin Vlk.  

Na přelomu července a srpna proběhl letní tábor v Horním Poříčí. Děti zde 
měly možnost prakticky si ověřit, co se v průběhu roku naučily. Během tábora se 
uskutečnily celodenní výpravy. Proběhlo také mnoho zajímavých her a soutěží 
především s rybářskou tematikou.

Z hlediska financování činnosti je možno uvést, že se podařilo získat dotaci 
na letní tábor ve výši 24 000 Kč.

Na závěr bych ještě chtěl poděkovat našim vedoucím za jejich obětavou práci 
a popřát jim do dalšího roku mnoho sil a trpělivosti. Mému nástupci p.Vlkovi přeji 
mnoho úspěchů v práci pro mládež.

Zpráva o činnosti Rybářské stráže
Zprávu přednesl velitel RS, pan Zdeněk Vojáček
Její celé znění:

Vážení pánové, rybáři, přátelé od vody.
Chtěl bych vás krátce seznámit s činností rybářské stráže v roce 2009.
V loňském roce došlo ke změně ve vedení RS. Odstupujícího p. Hniličku nahradil p. 
Vojáček.
Panu Hniličkovi bych chtěl tímto poděkovat za jeho dlouholetou a úspěšnou činnost 
ve vedení RS. Doufám že ho plnohodnotně nahradím a budu se o to snažit.
V naší organizaci pracuje celkem 18 členů RS. Jeden člen RS ukončil svoji činnost. 
Jedná se o pana Šmata. Který neplnil své povinnosti. Podle odsouhlasení z loňské 
členské schůze byl zvolen p. Polanka za nového člena RS který letos úspěšně složil 
zkoušky. Práci RS bych za loňský rok i přes drobné nedostatky hodnotil jako velice 
úspěšnou. Na školení RS v Č.B. jsme hodnoceni jako jedni z nelepších. Samozřejmě 
našli se i různé nedostatky které budou řešeny na pravidelné schůzi. Při naší 
činnosti jsme řešili spoustu provinění proti RŘ. Většinou to bylo řešeno na místě 
domluvou a zápisem do povolenky k lovu. Byla i odebrána povolenka za chytání na 
více prutů. Setkáváme se u vody se spoustou nešvarů.Někteří naši členové buď 
nečtou RŘ a nebo nedbají jeho nařízení. Každý lovící je podle RŘ  povinen mít při 
lovu platný  rybářský lístek,povolenku k lovu a členský průkaz s vylepenou 
fotografií a zaplacenou členskou známkou. Samozřejmostí je metr a vyprošťovač 
háčků.
Řeknu vám několik vět k nešvarům které se pravidelně opakují.
 Již několik let platí dle RŘ Povinnost zapisovat docházku k vodě před započetím 
lovu. Což znamená že než si nandáme nástrahu na háček a nahodíme zapíšeme si 
docházku. Po ukončení lovu proškrtneme řádku pokud jsme v ten den nic neulovili. 
Nejpozději však před započetím lovu další den. Pokud ulovíme ušlechtilou 
rybu(kapr,candát,štika sumec,) zapíšeme rybu do úlovkového listu okamžitě.Tzn. 
V tomto případě nemusíme zapisovat docházku do dalšího řádku. To neplatí v tom 
případě že ulovíme další ušlechtilou rybu. Pokud ulovíme bílou rybu a ponecháme si 
ji ,zapíšeme tuto do úl. lístku před odchodem od vody. A to tak že zapíšeme počet 
a váhu ryb. Každý druh do další řádky.
Při nesplnění této podmínky si jistě všichni uvědomujeme že v tomto případě se již 
jedná o pytláctví. Další věcí je nepřítomnost u prutů. RŘ jasně hovoří o tom že 
rybář má být přítomen u prutů tak aby s nimi mohl bez prodlení manipulovat. Pokud 



se jde vyčůrat nebo poodejde od prutů na pár metrů není to přestupek ale pokud si 
odejde na kafe nebo sbírá po lese houby  to už se tolerovat nedá.

Dalším prohřeškem proti RŘ je tahání ryb při zdolávání po břehu. Toto je hrubý 
přestupek a bude se trestat odebráním povolenky k lovu. Lovící je povinen použít 
podběráku pokud nemůže zdolávanou rybu zvednout na prutu.
Předseda p. Jungvirt vás zde již informoval o vyplňování úlovkových lístků. Taktéž 
vas 
informoval o zapisování docházky na pískovně Slaník.
V letošním roce dojde ke změnám v činnosti RS takže se budeme u vody setkávat 
častěji,což bude určitě ku prospěchu všech poctivých rybářů. Kontroly budou 
prováděny ve spolupráci s PČR a městskou policií.
V RŘ je psáno že rybář je povinen umožnit RS zápis do úlovkového lístku. Tak 
prosím všechny poctivé rybáře o spolupráci a přeji všem do nové ryb. Sezony Petrův 
zdar.

Zpráva o plnění usnesení VČ schůze z roku 2009
S plněním usnesení VČ schůze 2009 seznámil účastníky předseda MO, pan Milan Jungvirt

a) Podniknout potřebné kroky ke změně hájení na soutoku.    Splněno
c) Zaslat na JčÚS žádost o prověření plánů zarybnění všech jihočeských revírů

vzhledem k procentuálnímu podílu na ploše. Výsledkem bylo navýšení zarybňovacího 
plánu na Otavu 3 o 500 kg kapra.

d) Zasadit se o snížení míry lipana. – Zamítnuto hospodářem JčÚS
e) Navrhuje pro volby nového výboru použít veřejnou volbu s tím, že se budou volit
jednotlivci. – připraveno na dnešek
f) Schvaluje zrušení možnosti naturálního plnění brigádnické povinnosti s 
platností
od 1.1.2010. Brigádu tedy bude možné pouze odpracovat nebo nahradit finančně. 
splněno
g) Schvaluje pravidlo, že povolenku zdarma může získat člen starší 75 let jen v 
tom
případě, že jeho členství v naší MO je delší než 25 let. splněno

Volba dozorčí komise
Dozorčí komise pro období 2010 – 2014 byla zvolena ve složení: Bedřich Erhart, Evžen Procházka, 
Tomáš Slavíček

Volba výboru pro další volební období
Výbor MO pro období 2010 – 2014 byl zvolen ve složení: Milan Jungvirt, Jaroslav Petráš, Rudolf 
Novotný, Petr Feistmantl, Jaroslav Sekyra, Martin Vlk, Pavel Fenigbauer, Petr Vrána, Patrik Mareš, 
Zdeněk Vojáček, Zdeněk Košta 

Volba komise pro přejímku rybích násad
Komise pro přejímku rybích násad  pro období 2010 – 2014 byla zvolena ve složení:
Josef Kovařík, František Škola, Zdeněk Fenigbauer



Diskuse

• p. Jungvirt  seznámil  účastníky  s úpravou zproštění  pracovní  povinnosti  a dal návrh ke 
hlasování. Schváleno, viz. Usnesení.

• Ing. Štěpán vyjádřil uznání k činnosti MO a výboru v uplynulém volebním období. 
− Zhodnotil zarybnění a úlovky na revírech Otava 3 a 4. 
− Krátce  zmínil  ÚN Orlík  v souvislosti  s loňským úhynem ryb,  převážně  tolstolobiků. 

MZe uznalo chybu a přiznalo finanční náhradu ve výši 1,2 mil. Kč, z čehož bylo již 
v loňském roce čerpáno 800 tis Kč. 

− Dále hovořil o nevhodném manipulování výškou hladiny s ohledem na rozmnožování 
rybí populace.

− Seznámil přítomné se vznikem 2 nových revírů v rámci JčÚS se zvláštním režimem 
jako reakci nárůstu nových soukromých revírů.

− Vysvětlil proč došlo k vyjmutí Jč pstruhových revírů z celosvazového rybolovu. Jednání 
pokračují.

• p.  Černík  vznesl  stížnost  k chování  mládeže  obecně  v souvislosti  s letními  rybářskými 
tábory v Horním Poříčí,   kritizoval  stavby a oplocení areálu kempu až do vody tamtéž, 
rovněž v Horním Poříčí postrádá činnost a kontroly RS. Dále vyjádřil osobní nesouhlas se 
denním zapisováním docházky před zahájením lovu, které považuje za zbytečné.
p. Votava odpověděl k problematice RS. Shrnul 25 let zkušeností hajného
Mgr.  Gracík  vysvětlil,  jak  je  letní  rybářský  tábor  koncipován,  a  kde  je  právě  výchova  
mládeže, jak se chovat u vody a k rybě neodmyslitelnou součástí.

• p. Diviš se položil otázku z jakého důvodu se neodbahnil Blatský rybník a kdo je za toto 
zodpovědný, myšleno státní úředník.
p. Jungvirt  v krátkosti  shrnul  celý  vývoj  všech příprav a jednání,  kdy byly  nastavovány  
neúnosně tvrdé,  až  nesplnitelné  podmínky,  které  gradovaly  podáním stížnosti  na MO u 
České Inspekce Životního Prostředí.

• p. Feismantl  nesouhlasí  se plošným stanovením míry lipana na 40cm, která je  na málo 
úživných  revírech  obhospodařovaných  naší  MO prakticky  rovna  životnosti  ryby.  Další 
významné škody páchají vydry a v posledních letech zejména kormoráni. 
Ing.  Štěpán  souhlasil  se  škodami  způsobenými  predátory  a  oznámil,  že  Mze  již  byla  
schválena finanční náhrada za škody způsobené vydrou. Situace se zhoršuje nejen u nás,  
ale celorepublikově. Úbytkem generačních ryb klesá přirozený výtěr a násady každoročně  
likvidují kormoráni. Strategie míry 40cm byla zvolena v zájmu zachování generačních ryb 
a ve snaze zbavit se závislosti na dovozech násad posílením původní populace.
p. Řezanka navázal na rozdílnost revírů. Ve srovnání pstruhové Vltavy o průměrné hloubce 
1m  i  více  s Volyňkou  o  hloubce  20cm  nelze  uplatnit  pravidlo  stejné  míry  při  takto 
rozdílných podmínkách. Když se mohla snížit míra potočáka ve Vltavě, proč nelze snížit 
míru lipana ve Volyňce.
Ing. Štěpán odpověděl, že i ve Volyňce jsou jistě lokality kde ryby dorostou a dospějí do  
reprodukčního věku a právě přirozený výtěr je žádoucí stav ke kterého potřebujeme docílit.
p.  Jungvirt  pokračoval,  že  problém  úbytku  lososových  ryb  není  otázkou  několika 
posledních let, ale jeho počátky lze vysledovat již na přelomu předminulého a minulého 
století. Nicméně v takto nastaveném trendu zvyšování míry lze očekávat úbytek pstruhařů a 
pak nebude organizace schopna poskytnout pstruhovým revírům potřebnou péči.



• p. Černík se dotázal, zdali je možné zvednout míru štiky z 50cm na více.
p. Jungvirt odpověděl, že v tomto již byla vedena jednání o spolupráci s Píseckou MO, ale  
Písecká MO bohužel s úpravou  míry nesouhlasila. 
p. Jungvirt  zároveň položil otázku Ing. Štěpánovi se změnou míry sumce.
Ing. Štěpán že změna míry teoreticky možná je, ale musela by být dohoda v rámci celého 
ÚS. 

• Mgr.  Gracík  navrhuje  kandidáta  delegování  na  krajskou konferenci  JčÚS,  pana  Milana 
Jungvirt a dal návrh ke hlasování. Schváleno, viz. Usnesení.

.

Usnesení Výroční členské schůze 2010
S návrhem usnesení seznámil přítomné pan Milan Jungvirt
Text přijatého usnesení:

1) Členská schůze schvaluje

a) ZPRÁVU  VÝBORU O ČINNOSTI  ORGANIZACE ZA ROK 2009 
b) ZPRÁVU  HOSPODÁŘSKÉHO ODBORU ZA ROK 2009
c) Plán činnosti MO ČRS na rok 2010
d) Účetní závěrku za rok 2009, vč. převedení zisku ve výši 339 460,-Kč do zarybňovacího fondu.
e) Rozpočet na rok 2010
f) Zprávu o činnosti odboru mládeže za rok 2009
g) Zprávu o činnosti rybářské stráže za rok 2009
h) Zprávu o plnění usnesení VČS a podzimní členské schůze z roku 2009
i) Zprávu komise pro přejímku rybích násad za rok 2009
j) Úpravu členských povinností v souladu se Stanovami ČRS § 3 odst.3 písmeno c) a Jednacího 
řádu ČRS článek 3, odst. 4 písmeno a) a b) v tomto znění: Zproštěny pracovní povinnosti jsou 
ženy, děti do roku kdy dosáhnou 15 let (včetně), osoby od roku ve kterém dosáhnou 61 let, držitelé 
průkazů TP, ZTP, ZTP- P a plní invalidní důchodci. Účinnost tohoto rozhodnutí je od jeho 
schválení, nebo (od 1.1.2011)

2) Členská schůze bere na vědomí

a) Zprávu dozorčí komise za rok 2009.

3) Členská schůze volí

Výbor MO ve složení: 
Jungvirt Milan, Petráš Jaroslav, Novotný Rudolf, Feistmantl Petr, Sekyra Jaroslav, Vlk Martin, 
Fenigbauer Pavel, Vrána Petr, Mareš Patrik, Vojáček Zdeněk, Košta Zdeněk 

Dozorčí komisi MO ve složení: 
Bedřich Erhart, Procházka Evžen, Slavíček Tomáš

Komisi pro přejímku rybích násad ve složení: 
Josef Kovařík, František Škola a Zdeněk Fenigbauer.

Delegáta na krajskou konferenci JčÚS,  p. Milana Jungvirta



4) Členská schůze ukládá výboru

a) Projednat a řešit připomínky vznesené v diskuzi na dnešní VČS.
d) Zasadit se o snížení míry lipana.

Ukončení Výroční členské schůze
Vzhledem k vyčerpání všech bodů programu předseda MO Výroční členskou schůzi ukončil a popřál 
všem přítomným členům hodně rybářských úspěchů. 

Zapsal a sestavil Petr Vrána
Schválil Milan Jungvirt
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